



# LEMBAGA KEMAJUAN JOHOR TENGGARA

## RALAT IKLAN TENDER

### (KHAS UNTUK BUMIPUTERA)

Tender adalah dipelawa daripada Kontraktor-Kontraktor yang berdaftar di Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia dan Pusat Khidmat Kontraktor dalam Gred dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:

NO	NO. TENDER	TAJUK PROJEK	JENIS PENDAFTARAN & TARAF	GRED/ KATEGORI & PENGKHUSUSAN	DAFTAR DENGAN LPIPM	HARGA DOKUMEN	SESI TAKLIMAT
1	LKJT/UT/KG.BARU SG. SELUYUT/P/ 2022/K322	CADANGAN KERJA-KERJA MEMBINA DAN MENYIAPKAN PUSAT PENTERNAKAN LEBAH KELULUT DI SEBAHAGIAN PTD 5951 (PLOT 2) SELUAS 12.74 EKAR, KAMPUNG BARU SUNGAI SELUYUT, MUKIM KOTA TINGGI, DAERAH KOTA TINGGI, JOHOR DARUL TA'ZIM	T1 Bumiputera	Gred : <b>G6</b> Kategori : <b>B,CE DAN / ATAU E</b>  Pengkhususan : <b>B04,CE21,CE36 DAN / ATAU E11</b>	Berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia	<b>RM 300.00</b> (Termasuk 1 Unit Pendrive yang mengandungi lukisan dan slide presentation untuk rujukan)	Tarikh: <b>6 DISEMBER 2023 (Rabu)</b>  Masa : 10.00 pagi  Tempat: <b>BILIK TAKLIMAT KEJORA, BANGUNAN IBU PEJABAT KEJORA, JALAN DATO' HJ HASSAN YUNUS, 81930 BANDAR PENAWAR, JOHOR DARUL TA'ZIM</b>

- Naskah Meja Tawaran akan dipamerkan mulai **29 NOVEMBER 2023 (Rabu)** hingga **27 DISEMBER 2023 (Rabu)**, semasa waktu pejabat di **Unit Teknikal, Bangunan Ibu Pejabat KEJORA**, Jalan Dato' Hj. Hassan Yunus, 81930 Bandar Penawar, Johor Darul Ta'zim.
- Dokumen tender akan dijual mulai **6 DISEMBER 2023 (Rabu)**, di **kaunter Bahagian Kewangan, Bangunan Ibu Pejabat KEJORA**, Jalan Dato' Hj. Hassan Yunus, 81930 Bandar Penawar, Johor Darul Ta'zim sehingga **20 DISEMBER 2023 (RABU)**. Kontraktor dikehendaki membawa sijil **ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah sehingga tarikh tutup tender**. Satu salinan sijil-sijil tersebut juga mesti dibawa semasa membeli dokumen tender.
- Pembelian dokumen tender melalui **FPX Online banking (Senangpay)** yang boleh diakses melalui laman web Lembaga Kemajuan Johor Tenggara. Pembelian dokumen tender juga boleh dibuat menggunakan **Kad Debit atau Kad Kredit di Kaunter Bahagian Kewangan, Bangunan Ibu Pejabat KEJORA**, Jalan Dato' Hj. Hassan Yunus, 81930 Bandar Penawar, Johor Darul Ta'zim, berharga seperti yang dinyatakan dalam jadual di atas dan bayaran ini tidak dikembalikan.
- SESI TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN**. Kehadiran Pemilik Syarikat adalah **DIWAJIBKAN** serta dikehendaki membawa sijil **ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah sehingga tarikh tutup tender**. Bagi Syarikat yang telah menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak pada **29 November 2023 TIDAK PERLU** hadir semula ke sesi taklimat dan lawatan tapak tersebut.
- Tender ini akan ditutup pada **27 DISEMBER 2023 (Rabu)** Dokumen Tender hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeterai serta dilabelkan seperti tajuk kerja di atas dan dimasukkan ke dalam Peti Tender di **Bahagian Kewangan, Bangunan Ibu Pejabat KEJORA**, Jalan Dato' Hj. Hassan Yunus, 81930 Bandar Penawar, Johor Darul Ta'zim pada hari tersebut sebelum jam **12.00 tengah hari**.